

Referat fra FAU-møte mandag 11 januar 2021

Møtet holdes kl 18 på Teams. Referatet skrives av Celia.

Til stede er: Arve, Marte, Pernille, Tessa, Kristine, Ingull, Eir, Gunter, Astrid, Celia og Torill.

Arve innleder møtet, og så får Torill ordet.

Punkter fra Torill:

✘ Skolen har vært i gang en uke og så langt er alt ok. Det er gult nivå nå, men de er klare for rødt nivå hvis det blir bestemt. Vi er heldige som er godt dekket med lærere, så det er ingen krise. Foreldrene fortjener ros, de er flinke med å overholde reglene skolen har satt.

Heldigvis ikke noen smitte på skolen enda, hverken blant lærere eller elever.

✘ Markaskolen kan ikke ha særlig mye besøk i disse tider, så lærerne der styrker skolen der det trengs. Derfor er lærerdekningen ekstra god nå.

✘ Byggearbeidet går mot slutten. Blikkenslager mangler å få gjort litt, men været gjør at det ikke kan gjøres nå. Maling må også vente til vinteren er over.

✘ Budsjettet er under arbeid og sendes til Driftsutvalget i dag. Budsjettet er dårligere enn i fjor, men vi håper å få med oss mindreforbruket fra i fjor. Vi pleier å få det, men det er ikke sikkert selv om.

✘ Ting rører seg endelig med Unibuss, Pernille oppdaterer oss senere i møtet.

Torill forlater møtet.

Punkter fra resten av møtet:

Julegaver til lærere: Hvordan dette best skal gjøres har blitt diskutert i mange år, det er usikkerhet i forhold til kontaktlærere, vikarer og så videre. FAU burde sette en standard, og vi lufter tanker vi har rundt temaet.

Det er få lærere på skolen, så hvis lærerne får gave fra hver av klassene de er det minste involvert i, så blir det nok litt vel mye gaver og styr. Men i og med at det ikke er så altfor

mange lærere og andre viktige ansatte på skolen, så burde det vel være mulig å gi en gave til hver av dem, og ikke bare til kontaktlærere? Hvordan skal vi løse det, både praktisk og økonomisk? Skal FAU sponse eller være i regi?

Et forslag som kom var at alle klasser sørger for gave til kontaktlærere, og så kjøper FAU en stor konfekt e.l, skriver et hyggelig takkekort og leverer dette på kontoret slik at alle ansatte får glede av det.

Et annet forslag var at vi samler inn likt beløp/valgfritt beløp med tak på 50,- fra alle, og så kjøper FAU gave til alle ansatte på skolen.

Kiosken: Kiosken er avlyst pga corona da vi ser det vanskelig å kunne overholde alle smittevernsregler.

Unibuss: Pernille kontaktet Unibuss på vegne av skolen og klagen vi har sendt inn, og klarte å få tak i direktenummer til sjefen for klageavdelingen. Hun fikk snakket med han og fikk forklart situasjonen, og at det gjelder flere sjåførere og flere problemstillinger. Han var veldig imøtekommende, beklaget situasjonen og ville gjerne hjelpe oss.

Når det gjelder at sjåførene noen ganger ikke stopper på holdeplassen kan det skyldes at barna trykker på knappen litt for sent. Dette kan lett skje hvis de er litt opptatt med annet. Sjåførene er lært opp til ikke å bråbremse, men heller stoppe på neste mulige stopp. Dette for trafikksikkerhet og for å unngå skader eller fall. Han skyldte ikke på barna, men nevner det ettersom dette er noe som generelt skjer ofte. Det er fint om vi minner barna på å trykke på knappen i god tid.

Han ville gjerne ha konkrete eksempler på hendelser med tid og dag. Da kan de sjekke kamera/logg og ha «bevis» overfor sjåførene, og eventuelt kunne gi aktuelle sjåførere bedre opplæring. Vi foreldre må melde inn hendelser fortløpende til Pernille, og hun vil sende videresende disse på epost til sjefen. Gamle klager vi allerede har sendt inn til Unibuss kan gjerne også meldes inn til Pernille. Pernille har forfattet et mail som Torill skal sende ut til alle via Skolemelding.

Kim/SAKS: To som har meldt seg på alpintkurs som ikke går på SAKS. Disse foreldrene må betale fakturaen selv og så må de få utbetalt støtte av FAU/SIF. Arve må sende mail til alle i 6 og 7 klasse så de også får tilbudet.

Andre punkter: Gunter har to punkter.

1)

Skikurs:

Hvem ordner buss? Birthe har ordnet transport før, men han sier det kan virke som ingen

har overtatt denne organiseringen. Marte har fått en mail fra SAKS hvor de skriver at de ordner transporten. Men spørres med de to andre påmeldte. Kim kan godt ta de med, men ettersom de ikke går på SAKS er han egentlig ikke ansvarlig for de. Arve skal høre med Kim hvordan de løser det.

Arve har prøvd å finne hvilken sum FAU og SIF sponser hvert enkelt barn med, men har ikke funnet det ut enda. Ingull mener å huske at hver instans sponset med enten 300,- eller 500,- i fjor. Arve hører med Nina om hun kan finne nøyaktig sum i regnskapet.

2) Leirskole:

Det er mulig Osloklassene bare får tre dager på leirskole. Ettersom dag 1 og 3 vil gå mye bort til transport lurer Gunter på om vi kan forlenge denne turen til fem dager, og dekke den ekstra kostnaden med inntekter fra felles dugnadsarbeid. Dette må vi finne ut av så tidlig som mulig så foreldrene og barna har god tid til å gjennomføre disse dugnadene. Arve skal høre med Torill hva status på dette er, og han vet det skal opp i driftsstyret som har møte neste uke. Han sender mail til oss så fort han vet noe mer.

Neste møte er satt til **mandag 08 mars kl 18** –på Teams, Arve sender innkalling på mail når det nærmer seg.

SLUTT